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Izjave obiskovalcev 
 

»V svoji karieri sem srečal že mnogo zanimivih ljudi, toda Braco je dejansko edinstven. Njegovo 
poslanstvo in njegova želja pomagati vsem, ki potrebujejo pomoč, je v današnjem svetu res 
nekaj neobičajnega. Zame je bil privilegij, da sem smel opazovati to obliko duhovne 
dejavnosti.« 
Jakov Sedlar, režiser filma o Bracu - Moč tišine. 
 

»Braco posreduje čisto ljubezen in energijo. Tega ne moreš videti, pač pa občutiti.«  
Evelyne David Rogers, Avstralija (prevod s strani www.braco.me).  
 

»Po prvem srečanju z Bracom sta se mi stanje sladkorja in moj krvni pritisk normalizirala. Če 
gledam Braca, čutim, da se umikajo vse bolečine in bolezni.« 
Izjava na srečanju z Bracom v Rusiji, marca 2015. 
 

»Pet let me je zaposloval tinitus, bil je stalen glasen šum. Na srečanju z Bracom 2013 se je 
tinitus nenadoma umaknil (...). Poleti 2014 sem vzel s sabo sliko moje matere. Ko sem se vrnil, 
mi je rekla, da bolečin v nogah nima več.« 
Matthias Bornemann, Radeberg, Nemčija, (prevod s strani www.braco.me).  
 

»Pri moji sestrični iz Toronta, Kanadska, so diagnosticirali dva tumorja – enega v pljučih in 
drugega v ledvicah. Brez njenega vedenja sem vzela s seboj njeno sliko na srečanje z Bracom. 
Ko sem jo istega dne poklicala, mi je pripovedovala, da se je prav danes počutila izredno srečno 
in dobro. Dva meseca kasneje sta oba tumorja izginila! Osebno sem doživela pomoč na mnogih 
življenjskih področjih – izginile so mi bolečine v hrbtu, prejela pomoč pri delu in v družini.« 
Izjava na srečanju z Bracom v Švici, marca 2015. 
 

»28 let sem imela težko astmo. Po mojem prvem obisku pri Bracu je popolnoma izginila. Moj 
zdravnik si tega tudi ne more razložiti.« 
Veronika S., objavljeno 2010. 
 

»Že kot mladostnica sem imela močno migreno s tedenskimi napadi. Injekcije in terapije niso 
pomagale. Ko je šla moja mati z mojo sliko k Bracu, so moje težave izginile. Breme, težko več 
ton, je padlo z mene.« 
Uršula B., objavljeno 2010 
 

Izkušnja z Bracovim glasom: »Po 17 letnem življenju v vozičku spet na nogah:  Nada Simon iz 
Parndorfa na Gradiščanskem je bila 17 let priklenjena na invalidski voziček in ni mogla govoriti. 
Po sedmih letih, ki jih je s težko boleznijo preživela v bolnici, zdravniki niso več videli možnosti 
za njeno ozdravitev. Njen mož in sin sta šla z njeno fotografijo na srečanje z Bracovim glasom. 
Dva dni kasneje je nenadoma spregovorila in začela hoditi brez bergel. 'Nisem mogla stati, 
nisem mogla govoriti, ničesar nisem mogla (…). In zdaj, hvala Bogu, po Bracovi zaslugi spet 
hodim, spet govorim, se normalno družim s svojimi prijatelji,' radostno pripoveduje. K temu 
primeru je primarij dr. Anna Kettner, predstojnica oddelka za intenzivno medicino v bolnici 
Kittssee izjavila tole: ‘Pravzaprav si tega z vidika šolske medicine ne morem razložiti. (…). Sama 
ni mogla hoditi in zdaj nenadoma hodi. Tudi zdravila se od njenega zadnjega bivanja v bolnici 
niso bistveno spremenila. In govorjenje! Zame je to res fascinacija!’« - Novice, 25. september 2007. 


